



MEDIA RELEASE

NATIONAL TEAM SELECTION EVENT SET TO BEGIN



**WINTER NATIONAL TEAM
SELECTION EVENT**

**ÉPREUVE DE SÉLECTION DE
L'ÉQUIPE NATIONALE
D'HIVER**

Vernon, BC
February 7 & 8 / 7 et 8 février

**Racquetball
CANADA**

 **RACQUETBALLCANADA.CA** **LIVE STREAM**

VERNON (February 5, 2025) - Play begins Friday at the National Team Selection Event being held at Rosters Sports Club in Vernon, British Columbia. The tournament, which is being hosted by Vernon Racquetball Association runs February 7 and 8.

This is the second selection event of the 2024 / 2025 season for high performance athletes from across Canada who are competing for national and international team placement. Results from the event will be used to determine the teams representing Canada at the 2025 Chengdu World Games and the 2025 Pan American Championships.

Selection event matches will be live-streamed on Racquetball Canada's Facebook Page and YouTube Channel beginning Friday afternoon. Racquetball Canada welcomes back former elite national team member Paul Shanks and former junior national team member McKenzie Brayley to our livestream team for the season.

Links to all social channels can be found at the bottom of this email.

What:

- Winter National Team Selection Event

Who:

- 20 competitors from British Columbia, Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Ontario and Québec; including those playing at the elite level, as well as junior age players.

- Most of Canada's national team and top ranked athletes will be competing, including the 2024 Men's Doubles World Champions, Coby Iwaasa and Samuel Murray as well as Frédérique Lambert, Canada's reigning Women's Open National Champion in singles and doubles.
- British Columbia competitors include top ranked BC athlete David Serra of Kelowna and Anthony Schonberger of Surrey.
- The tournament is open to spectators free of charge

When:

- February 7 and 8, 2025
- Play begins at 11:00 am (Pacific Time) on Friday February 7. The open division finals will take place in the afternoon of February 8.

Where:

- The Rosters Sports Club Bar & Grill, 2319 53rd Avenue, Vernon

Why:

- to select national elite and development teams and teams for international competition and to provide a safe, enjoyable competitive opportunity for junior age and developing athletes.

Racquetball Canada appreciates the support of the Vernon Racquetball Association and Racquetball BC, as well as their generous sponsors, in hosting this event.

Draws and results: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014509/50101/0/M/>

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

LE TOURNOI DE SÉLECTION DE L'ÉQUIPE NATIONALE VA COMMENCE



WINTER NATIONAL TEAM
SELECTION EVENT

ÉPREUVE DE SÉLECTION DE
L'ÉQUIPE NATIONALE
D'HIVER

Vernon, BC
February 7 & 8 / 7 et 8 février



[RACQUETBALLCANADA.CA](https://racquetballcanada.ca) **LIVE STREAM**

VERNON (le 5 février 2025) - La compétition commencera vendredi pour les épreuves de sélection de l'équipe nationale qui se déroulent au Rosters Sports Club à Vernon, en Colombie-Britannique. Le tournoi, organisé par la Vernon Racquetball Association, se déroule les 7 et 8 février.

Il s'agit du deuxième événement de sélection de la saison 2024 / 2025 pour les athlètes de haut niveau de tout le Canada qui concourent pour une place au sein des équipes nationales et internationales. Les résultats de ces épreuves serviront à déterminer les équipes qui représenteront le Canada aux Jeux mondiaux de Chengdu de 2025 et aux Championnats panaméricains de 2025.

Les matchs de ces épreuves de sélection seront diffusés en direct sur la page Facebook de Racquetball Canada et le canal YouTube à compter de vendredi après-midi. Racquetball

Canada souhaite la bienvenue à Paul Shanks, ancien membre de l'équipe nationale d'élite, et à McKenzie Brayley, ancienne membre de l'équipe nationale junior, au sein de notre équipe de diffusion en direct pour la saison.

Les liens vers tous les canaux sociaux se trouvent au bas de ce courriel.

Quoi ?

- Épreuves de sélection d'hiver de l'équipe nationale

Qui :

- 20 concurrents de la Colombie-Britannique, de l'Alberta, de la Saskatchewan, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec, y compris des athlètes d'élite et des joueurs d'âge junior.
- La plupart des membres de l'équipe nationale du Canada et des athlètes les mieux classés participeront à la compétition, y compris les champions du monde de double masculin de 2024, Coby Iwaasa et Samuel Murray, ainsi que Frédérique Lambert, championne nationale en titre de la catégorie Ouverte féminine du Canada en simple et en double.
- Parmi les concurrents de la Colombie-Britannique, notons David Serra, de Kelowna, et Anthony Schonberger, de Surrey, qui sont les athlètes les mieux classés de la province.
- Le tournoi est ouvert gratuitement aux spectateurs.

Quand :

- Les 7 et 8 février 2025
- Les matchs commencent à 11h00 (heure du Pacifique) le vendredi 7 février. Les finales de la division ouverte se dérouleront dans l'après-midi du 8 février.

Où ?

- The Rosters Sports Club Bar & Grill, 2319 53rd Avenue, Vernon

Pourquoi ?

- Pour sélectionner des équipes nationales d'élite et de développement, ainsi que des équipes pour les compétitions internationales, et offrir des possibilités de compétition sécuritaires et agréables aux athlètes d'âge junior et en développement.

Racquetball Canada apprécie le soutien de l'Association de racquetball de Vernon et de Racquetball BC, ainsi que de leurs généreux commanditaires, dans l'organisation de cet événement.

Tableaux et résultats :

<https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014509/50101/0/M/>

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!